



PetroChina Halfaya FZCO Iraq Branch

بتروشاينا هالفايا ش م ح فرع العراق

Tender Announcement

Tenders by: PetroChina Halfaya FZCO Iraq Branch (PetroChina), Operator at Halfaya Oil Field (about 35 km southeast of Amarah city) in Iraq. PetroChina is assigned the operator in the consortium, alongside partners TOTAL E&P Iraq PETRONAS Carigali Sdn. Bhd. and the State Partner South Oil Company to develop Halfaya Oil field under contract (DPSC) with Missan Oil Company. The Announced Tender is listed below:

Tender Title		Tender No.
1	PROVISION OF LINER HANGER EQUIPMENT AND RUNNING SERVICES	HFY-CON/OP1423-1446
Bidding collection period	From 8:00am on 24 th of July 2025 to 14:00pm on 03 rd of September 2025	
Bid Collection fee	Free of Charge	
Technical Evaluation Criteria	1. Compliance with the Scope of Supply and Technical Requirement. 2. Country of Origin: Materials Origin should be Europe, North America and Japan. Both of below scenarios for Country of Origin are acceptable: a- Goods manufactured or assembled in the above origin (s); b- Goods manufactured in non-origin(s) by OEM from the above origin(s). Note: For goods manufactured in non-origin(s) by OEM from the above origin(s), the bidder should provide Pledge letter to confirm the following: i. Confirm that the products has same quality and efficiency of the product manufactured in the mother origin. ii. Using same quality control and production systems of the mother origin plant. 3. Compliance with PetroChina HSE requirement. 4. Financial Standing. 5. Compliance with the Laws and/or Regulations for the company registration in Iraq 6. Compliance with the requirement of the ITB. 7. Bidder's Proven Experience 8. Key Personnel Experience 9. Delivery Schedule. 10. Warehouse & Support Base in Iraq.	

اعلان عن مناقصة

الجهة المعلنة : شركة بتروشاينا هالفايا ش م ح فرع العراق (شركة بتروشاينا) المنفذة لمشروع حقل نفط الحفافية (الذي يبعد 35 كم للجنوب الشرقي من مدينة العمارة) في العراق، وقد اختيرت شركة بتروشاينا لتكون بمثابة المنفذ مع شركائها شركة توتال وشركة بتروناس وشريكهم الحكومي شركة نفط الجنوب لتنفيذ المشروع المذكور أعلاه تحت العقد الموقع مع شركة نفط ميسان . المناقصة المراد الاعلان عنها مدرجة أدناه:

رقم المناقصة	عنوان المناقصة
HFY-CON/OP1423-1446	توفير معدات نظام تعليق البطانة و الخدمات المرتبطة بها
من الساعة 8:00 صباحا من يوم 24 تموز 2025 ولغاية الساعة 02:00 ظهرا من يوم 03 ايلول 2025	فترة استلام العطاءات
دون دفع الرسوم	رسوم المشاركة بالمناقصة
1. الامتثال لمتطلبات الاستيراد والمواصفات الفنية المطلوبة. 2. بلد المنشأ: يجب ان يكون أوروبا , أمريكا الشمالية واليابان. كذلك كلا الخيارين التاليين لبلد المنشأ مقبولين كما يلي: أ- المواد/ المعدات المصنعة أو المجمععة في بلد المنشأ (المنشأ) المذكورة أعلاه ؛ ب- المواد/ المعدات المصنعة في غير بلد المنشأ من قبل الشركة المصنعة للمعدات الأصلية من المنشأ (أو المنشأ) المذكورة أعلاه. ملاحظة: بالنسبة للمنتجات المصنعة في غير بلد المنشأ بواسطة الشركة المصنعة للمواد \ المعدات الأصلية من بلد المنشأ (المنشأ) أعلاه ، يجب على مقدم العطاء تقديم خطاب تعهد لتأكيد ما يلي: i. التأكيد على أن المنتجات لها نفس جودة وكفاءة المنتج المصنوع في بلد المنشأ الأم. ii. التأكيد على استخدام نفس أنظمة ضبط الجودة والإنتاج للمصنع الأم. 3. الامتثال لمتطلبات الصحة والسلامة والبيئة الخاصة بشركة بتروشاينا 4. المقدرة والوضع المالي . 5. الامتثال للقوانين و/أو اللوائح الخاصة بتسجيل الشركات في العراق 6. الامتثال والالتزام بمتطلبات شروط وأحكام شركة بتروشاينا حسب كراسة العطاء 7. الخبرة المثبتة لمقدم العطاء. 8. خبرة الكادر البشري للمقاول. 9. جدول التسليم حسب الانواع والكميات المطلوبة في اوراق المناقصة. 10. وجود مخيم لمقدم العطاء في منطقة العمل.	

2. Qualifications and documents required for ITB package request:

- 2.1) please complete the registration online at PetroChina Halfaya web portal <https://eprocurement.petrochina-hfy.com>
- 2.2) please follow up the instructions indicated in the "User Guide" available at PetroChina Halfaya Web portal.

3. Contact information:

For more information about the entrance permit to Halfaya Base Camp, you can send us an E-mail to halfaya_procurement@petrochina-hfy.com or call the numbers

2. المؤهلات و الوثائق المطلوبة للمشاركة بالمناقصة:
- 1.2) الرجاء اكمال تسجيل بيانات الشركة عبر موقع شركة بتروشاينا الالكتروني: <https://eprocurement.petrochina-hfy.com>
- 2.2) الرجاء متابعة التعليمات المدرجة في ال "User Guide" المتوفر بموقع شركة بتروشاينا الالكتروني.
3. معلومات الاتصال:
- للحصول على معلومات الدخول لمخيم هالفايا يمكنكم مراسلتنا على البريد الالكتروني halfaya_procurement@petrochina-hfy.com او الاتصال على الهواتف التالية موبايل: 07827599732 من الساعة 8.00 صباحا الى الساعة 3.00 مساءً خلال ايام العمل الرسمية.